

Lion Class Newsletter February of 2018

Dear Parents,

This will be our schedule for February of 2018. We will continue to work hard and focus on the phonics, pronunciation, reading skills and writing skills. Their English will keep improving. The reading books of the second semester are much longer. We will use the sentences in the book to establish a baseline. We will also be learning newer vocabulary words together to help the kids build up more vocabulary.

Best regards,

Tr. John

Reading

This will be our schedule for February of 2018. We will be learning three new books together. We will be talking about different weather together. Also these books will be focusing on sentence structure as well as all the previous books. We will learn more vocabulary words and learn more sentences together.

February 1st - February 2nd - "What's the weather?"

February 5^{th} - February 9^{th} - "What's the weather?"

February 12th - February 14th - "Busy, busy night"

February 22nd - February 23rd - "Busy, busy night"

February 26th - March 2nd - "Little sister, Big mess!"

Core Material

In February, unit 1 week 4 it's about "Let's be friends". We will be learning some new words such as fun, make, they, too. And also, we will be practice short o sound together. Words like toss, kick and hop will be mention in this chapter.

February 1st - February 2nd- "Unit 1 week 4 workshop"

February 5th - February 9th - "Unit 1 week 4 workshop"

February 12th- February 14th- "Unit 1 week 4 workshop"

February 22nd - February 23rd - "Unit 1 week 4 workshop"

February 26th - March 2nd - "Unit 1 week 4 workshop"

MPM

In February, we will be learning to sort and count objects of various shapes and colors. We will also be learning to draw curved lines and zigzag lines as well. In the last week we will be learning about regional and rotational correspondence.

February 1st - February 2nd - "p1-5 Sorting and counting"

February 5th - February 9th - "p1-2 Functions and counting"

February 12th - February 14th - "p6-10 Zigzag lines"

February 22nd - February 23rd - "p11-14 Regional correspondence"

February 26th - March 2nd - "p15-18 Shapes and color correspondence"

Phonics

In February, we will be learning short vowel "a, I, o, u, e" and long vowel "a" together. We will be learning how to pronounce and how to use it in sentences. Also we will be circling the correct long a sound of the picture and connecting the sound to symbol as well. We will also be learning the sound of a rhyming word.

February 1st - February 2nd - "p146 high frequency words"

February 5th - February 9th - "p149 150 156 157 writing and sound to symbol"

February 12th- February 14th- "p158 159 onsets and rimes"

February 22nd - February 23rd - "p160 word families"

February 26th- March 2nd - "p 161 162 163 164-word building, reading and writing words"

Physical Education

This is our PE class during February, we will also exercise hard and have fun outdoor play!

February 1st - February 2nd - "Parachute"

February 5th - February 9th - "Big wind blow"

February 12th - February 14th - "Basketball"

February 22nd - February 23rd - "Ball race"

February 26th - March 2nd - "duck duck goose"

Songs and Movement

In February, we will be singing and learning basically a song together in the morning. This song will help the kids to wake up and make them have more energy in the morning.

February 1st - February 2nd - "We will rock you"

February 5th - February 9th - "We will rock you"

February 12th - February 14th - "We will rock you"

February 22nd - February 23rd - "We will rock you"

February 26th- March 2nd - "We will rock you"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids!

Best regards,

Tr. John



Lion Class Newsletter February of 2018

親愛的父母:

這將是我們 2 月份課程安排。我們將繼續努力學習,專注於語音發音,閱讀技巧和寫作技巧,他們的 英語水準將不斷提高。下學期的閱讀書更有難道,我們會用書中的句子來建立一個基礎。我們還將學 習新的詞彙單詞一起說明孩子們建立更多的詞彙。

最好的問候, Tr. 約翰

Reading

這將是我們 2018 年 2 月的時程表。我們將一起學習三本新書,將一同談論不同的天氣,這些書也將 集中在句子結構和以前所學。將學習更多的詞彙和學習更多的句子在一起。

February 1st - February 2nd - "What's the weather?"

February 5th - February 9th - "What's the weather?"

February 12th - February 14th - "Busy, busy night"

February 22nd - February 23rd - "Busy, busy night"

February 26th - March 2nd - "Little sister, Big mess!"

Core Material

在 2 月的這四週裡,將談論關於 "讓我們成為朋友"。我們將學習一些新的單詞,如:有趣、製作、 他們。此外,我們將練習短 o 發音在一起。這一章將會提到像踢和跳這樣的詞。

February 1st - February 2nd - "Unit 1 week 4 workshop"

February 5th - February 9th - "Unit 1 week 4 workshop"

February 12th - February 14th - "Unit 1 week 4 workshop"

February 22nd - February 23rd - "Unit 1 week 4 workshop"

February 26th - March 2nd - "Unit 1 week 4 workshop"

在 2 月,我們將學習對各種形狀和顏色的物件進行排序和計數。我們也將學習繪製曲線和曲折線;在 上週,我們已學習區域和輪轉的對應。

February 1st - February 2nd - "p1-5 Sorting and counting"

February 5th - February 9th - "p1-2 Functions and counting"

February 12th - February 14th - "p6-10 Zigzag lines"

February 22nd - February 23rd - "p11-14 Regional correspondence"

February 26th - March 2nd - "p15-18 Shapes and color correspondence"

Phonics

我們將學習短母音 "a, I, o, u, e" 和長母音 "a" 一起。我們將學習如何發音和如何使用它的句子,我們也將利用圖片學習聲音和連接的發音及符號;我們也將學習押韻的發音。

February 1st - February 2nd - "p146 high frequency words"

February 5th - February 9th - "p149 150 156 157 writing and sound to symbol"

February 12th - February 14th - "p158 159 onsets and rimes"

February 22nd - February 23rd - "p160 word families"

February 26th - March 2nd - "p 161 162 163 164-word building, reading and writing words"

Physical Education

在二月的體育課裡,我們也會努力鍛煉,玩很開心的戶外遊戲!

February 1st- February 2nd - "Parachute"

February 5th - February 9th - "Big wind blow"

February 12th - February 14th - "Basketball"

February 22nd- February 23rd - "Ball race"

February 26th- March 2nd - "duck duck goose"

Songs and Movement

我們將在早上唱歌和學習一首歌。這首歌將說明孩子醒來,使他們有更多的精力在早上。

February 1st - February 2nd - "We will rock you"

February 5th - February 9th - "We will rock you"

February 12th - February 14th - "We will rock you"

February 22nd - February 23rd- "We will rock you"

February 26th - March 2nd- "We will rock you"

Library/Storybook

我們將從圖書館借書,每星期三帶回家,這些書將具有不同的閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語 水準。記得和你的孩子們一起讀書!

此致敬意 Tr. John